
 

KNBB sectie Pool      Ledenvergadering voorjaar 2021 

AGENDA LEDENVERGADERING VOORJAAR 2022  

Locatie:   Bondsbureau KNBB (alleen bestuursleden) 

Aanwezigheid:  Leden kunnen bijwonen via MS Teams (op uitnodiging) 

Datum:   Zaterdag 28 mei 2022 

Digitale inloop:  10:45 uur 

Start:   11:00 uur  

Geschatte eindtijd: 12:30 uur  

 

1. Opening 

2. Vaststellen agenda         

3. Aanwezigheid leden noteren + stemgerechtigdheid 

4. Mededelingen en ingekomen stukken 

5. Terugblik ledenvergadering najaar 2021      

a. Agenda + notulen ledenvergadering najaar 2021 (Bijlage 1). 

b. Opvolging actiepunten notulen (Bijlage 2).      

6. Updates    

a. Breedtesport 

b. Topsport & Jeugd 

7. Bespreking van het Jaarverslag 2021      

a. Jaarverslag 2021 (Bijlage 3). 

b. Financiële realisatie 2021 + toelichting (Bijlage 4 + Bijlage 5 + Bijlage 6) 

c. Decharge bestuur kalenderjaar 2021 (via digitale stemming) 

8. Samenstelling bestuur en bondsraadsleden   

a. Regio 3: Voordracht regio coördinator (via digitale stemming). 

i. Liesbeth Wiersma en Dirk Wiersma 

b. Regio 4: Voordracht regio coördinator (via digitale stemming). 

i. Michael de Schepper en Jessica de Schepper 

c. Vacant binnenkort: bestuurder Topsport 

d. Vacant: nieuwe rol Jeugdzaken. Interim Xavier Karis 

e. Vacant: communicatie PR 

9. Reglementswijzigingen 

a. Niet gebruikte gelden EK Dames/Senioren: (via digitale stemming) (Bijlage 7) 

b. Reglementswijziging eredivisie.  

c. Wijziging sectiereglement (via digitale stemming) (Bijlage 8) 

10. Bondsraadvergadering agenda       

11. Rondvraag 

12. Sluiting  
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NOTULEN LEDENVERGADERING VOORJAAR 2022 

 

1 Opening 

Voorzitter Krijn Schuurman opent de ledenvergadering om 11.00 uur. Heet iedereen hartelijk welkom 

 

2 Vaststellen agenda 

Geen toevoegingen 

 

3 Aanwezigheid leden noteren + stemgerechtigdhei 

aanwezig stemrecht 

Krijn Schuurman Nee 

Arno Hartman Nee 

Xavier Karis Nee 

Mervin Saib Nee 

Kynthia Orfanidou Nee 

Jessica de Schepper Nee 

Michael de Schepper Ja 

Navin Ramkehlawan Ja 

Govert-Jan Vos Ja 

Coen Nengerman Ja 

Gino de Ruyter 

Ja 

Willie Brouwer Ja 

Léon van Heijkamp Ja 

Joris van amersvoort Ja 

Ernest Schraven Ja 

Awin Sewgobind Ja 

Sacha Romereo Ja 
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Jok Tang Ja 

Dirk Wiersma Ja 

Liesbeth Eisses Ja 

Hugo van Duivenvoorden Ja 

Maarten Combrink Ja 

Jimmy Worung Ja 

Totaal stemmen 17 
 

4 Mededelingen en ingekomen stukken 

a. Angela Dirken maakt zich zorgen over het teruglopend aantal leden. Sectie pool herkent dit en heeft al 

een aantal maatregelen lopen. Ontwikkelingen en verbeteringen op een aantal producten en diensten. 

Deze worden nader toegelicht in agendapunt Update Breedtesport (6a). Voor de jeugd hebben we een 

jeugdplan. Hier komen we op terug in agendapunt 8d. Er is € 5000 begroot voor een campagne om in 

de aanloop naar het komend competitie seizoen nieuwe teams te werven. Op KNBB-breed niveau is er 

iemand aangetrokken om een project te gaan leiden voor werven van meer leden voor de biljartsport in 

het algemeen. Binnen sectie pool zullen we ook nog brainstormsessies houden met leden. Sowieso zijn 

ideeën van harte welkom in welke vorm dan ook. Stuur je idee in een e-mail naar m.saib@knbb.nl. 

b. Patrick Berkenpas heeft aangegeven dat het uitbetalen van prijzengeld bij regionale ranking lang op 

zich laat wachten. Het proces is helder en we gaan hier korter op zitten. We beloven beterschap. 

c. Willie Brouwer doet een suggestie of het NK Senioren kan worden verdeeld over meerdere weekenden 

in plaats van alles binnen een 4-daagse Paasweekend. Arno geeft als toelichting dat we elk jaar weer 

opnieuw bekijken in welke periode we dit event kunnen organiseren. Rond de zomer wordt de nieuwe 

pool-kalender samengesteld, dan zullen we zien hoe het uitpakt. Hierbij moeten we rekening houden 

met heel veel evenementen zowel nationaal als internationaal. Verder doet Willie een suggestie voor 

het uitkeren van de te winnen prijzen. Hiervoor hebben we een apart agendapunt 9a. 

 

5 Terugblik ledenvergadering najaar 2021 

a) Jok vraagt of er een korte toelichting kan komen op de toevoeging van het financiële gedeelte over 

Topsport. Maarten licht toe dat we in de nieuwe cyclus een extra subsidie voor de heren onder 30 

hebben ontvangen. We krijgen van NOC NSF geen €100.000 maar €125.000. En dat is hersteld. 

[ACTIEPUNT1:] Xavier zal het verschil tussen de oorspronkelijke begroting en de uiteindelijke 

begroting toevoegen aan deze notulen. FOLLOW UP: De originele begroting en de gewijzigde versie 

zijn toegevoegd aan de Helpdesk pagina bij de notulen van de ledenvergadering najaar 2021: 

http://helpdeskpool.knbb.nl/support/solutions/articles/1000306064-ledenvergadering-najaar-2021.  

b) Openstaande actiepunten ledenvergadering najaar 2021.  

a. Michel Mansen wilde meer publiciteit rondom aankomende evenementen. Wij zijn van mening 

dat we dat afgelopen periode ruimschoots hebben gedaan, met name rondom het Jumbo NK. 

b. Benoeming van leden in een functie (bestuur, wedstrijdregio, bondsraad) is nu duidelijker 

mailto:m.saib@knbb.nl
http://helpdeskpool.knbb.nl/support/solutions/articles/1000306064-ledenvergadering-najaar-2021
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beschreven in het voorstel aangepaste sectiereglement (agendapunt 9c). Ook hebben we een 

vooraankondiging gedaan van de ledenvergadering waarin je wordt geattendeerd op vacante 

posities zodat je voldoende tijd hebt om hierop te reageren. 

c. Een pagina over Topsport op onze website poolbiljarten.nl. Deze staat al in concept klaar. Er 

wordt nog even gewacht op de laatste ontwikkelingen rondom de diverse EK's. Hij gaat zeer 

binnenkort live. 

d. Melissa Rademakers stelde voor om teamshirts verplicht te stellen in de landelijke competities. 

Arno geeft aan dat we als bestuur voor nu hebben besloten om dit niet verplicht te stellen. We 

willen de teams niet op extra kosten jagen. Vooralsnog alleen teamshirts verplicht in de 

eredivisie en de bekerfinale. 

e. Communicatie over het nieuwe ledenadministratie systeem. Op onze website staat een 

uitgebreide pagina met informatie en handleidingen voor diverse functionarissen over dit 

nieuwe systeem: https://www.knbb.nl/organisatie/knbb-ledenadministratie. 

 

6 Updates 

a. Update Breedtesport: Arno Hartman deelt een PowerPoint met ontwikkelingen op een rijtje.  

a. Jumbo NK Pool 2021. De kwalificaties zullen worden aangepast om meer deelnemers te 

kunnen toelaten. 

b. Het materiaal in Drachten was niet NK waardig. Dat is niet goed, moet beter. Een verklaring is 

dat de lakens waren geplaatst kort voor geplande datum, maar door Corona is het een paar 

maanden verplaatst, waardoor de lakens inmiddels aan slijtage onderhevig waren.  

c. Andere format voor de Eredivisie per 2022/2023. Dit is besproken met de teamcaptains. Daar 

zijn goede ideeën uit gekomen en die zullen nog worden uitgewerkt. 

d. Vanuit de begroting zullen er nog andere ontwikkelingen volgen 

i. Opleiding referee 

ii. Opleiding wedstrijdleider (NK, Ranking, Beker, Competitie) 

iii. Andere format Bekercompetitie per 2023/2024 

iv. Ranking vs. Rating (Cuescore) 

v. Regio 4 (Limburg, Brabant, Zeeland) wordt weer op de kaart gezet 

b. Update Topsport: Maarten geeft een toelichting op de gebeurtenissen op Topsport in het afgelopen 

jaar. Dit staat uitgeschreven in het jaarverslag. 

 

7 Jaarverslag 2021 

a. Het jaarverslag is in voorgaande punten al grotendeels besproken en toegelicht door Arno en Maarten. 

Krijn stelt de leden in de gelegenheid om vragen te stellen los van het financiële gedeelte. 

b. De financiële realisatie staat beschreven in het jaarverslag. Xavier deelt zijn scherm waarop het 

financieel overzicht wordt getoond. Hierop geeft hij een mondelinge toelichting.  

c. Decharge bestuur kalenderjaar 2021. Het bestuur vraagt decharge over het afgelopen jaar aan de 

leden. De stemgerechtigde leden krijgen de mogelijkheid om aan te geven als ze het er niet mee eens 

https://www.knbb.nl/organisatie/knbb-ledenadministratie
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zijn. Stemmen tegen: geen. Ook geen onthouding van stemmen. Bij deze zijn we formeel unaniem 

gedechargeerd door de leden. Krijn bedankt de leden voor hun vertrouwen. 

 

8 Samenstelling bestuur en bondsraadsleden 

a. Awin gaat stoppen als regio coördinator van Regio 3. Arno en Jok staan hier nog even bij stil en 

bedanken Awin voor zijn bewezen diensten. Awin draagt zijn vervangers voor: Liesbeth en Dirk 

Wiersma. De stemgerechtigde leden bepalen of de voordracht wordt goedgekeurd. Krijn vraagt de 

leden hun stem te laten horen als ze tegen de benoeming zijn: nul stemmen tegen. Bij deze zijn 

Liesbeth en Dirk formeel benoemd tot regio coördinatoren van Regio 3. Awin zal ze het komende jaar 

zeker nog blijven ondersteunen.  

b. Arno Hartman draagt Michael en Jessica de Schepper voor als regio coördinatoren van Regio 4. Ook 

bij deze formele benoeming vraagt Krijn aan de leden om hun stem te laten horen: nul stemmen tegen. 

1 lid onthoudt zich van stemming. In totaal hebben we 16 stemmen voor + 1 onthouding. Bij deze zijn 

Michael en Jessica formeel benoemd tot regio coördinatoren van Regio 4.  

c. Kynthia geeft aan dat ze haar functie als bestuurder Topsport gaat neerleggen. Ze blijft het doen tot 

aan de najaarsvergadering. Ze roept kandidaten op om het stokje over te nemen. Krijn geeft aan dat 

reacties kunnen worden gemeld bij de secretaris (m.saib@knbb.nl). 

d. Nieuwe rol Jeugdzaken. Xavier geeft een toelichting over deze nieuwe functie. We willen de aanwas 

van jeugd meer aandacht geven en er een persoon aan verbinden in de rol van Jeugdzaken. Maarten 

en Hugo hebben een plan geschreven voor het werven van meer jeugd. De functionaris zal een 

verbindende rol moeten vervullen tussen Topsport en het bestuur. De werkzaamheden zijn nog niet 

uitgeschreven. De nieuwe functionaris zal inspraak krijgen bij de invulling van de rol. Joris vraagt of we 

al een idee hebben van het profiel dat we zoeken. De functie is nog niet uitgekristalliseerd. Het zal 

iemand moeten zijn die niet alleen met goede ideeën komt, maar vooral in de uitvoering actief is. 

Vandaar dat het geen bestuursfunctie wordt. De vergoeding zal vergelijkbaar zijn als dat van een regio 

coördinator. 

e. De bestuursfunctie PR Marketing en Communicatie is nog vacant. Krijn doet wederom een oproep. Het 

hoofddoel van deze rol zal moeten zijn ledenwerving. De PR-gedeelte is voor een goede communicatie 

toe naar buiten over wat we vanuit sectie Pool allemaal doen. De Marketing-gedeelte is echt het 

uitdragen van onze producten en diensten. Het is ook mogelijk om dit te vervullen als niet-bestuurslid. 

Meld je vooral aan bij de secretaris (m.saib@knbb.nl). 

 

9 Reglementswijzigingen 

a. Het bestuur heeft een voorstel ingediend voor een wijziging in de verdeling van ongebruikte gelden 

voor EK Senioren en Dames. Willie Brouwer en Awin hebben een idee geopperd om de ongebruikte 

gelden uit te keren als prijzengeld of door te schuiven naar de nummers vijf en hoger. Het bestuur heeft 

als argument dat we de beste spelers willen afvaardigen naar het EK. Dus als er geld blijft liggen voor 

het volgend jaar dan zullen de beste spelers eerder besluiten om wel naar het EK te gaan. Krijn vraagt 

aan de leden om hun stem uit te brengen: Er wordt door een lid tegen gestemd. In totaal zijn er 16 

mailto:m.saib@knbb.nl
mailto:m.saib@knbb.nl
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stemmen voor + 1 stem tegen. Bij deze is het voorstel aangenomen. 

b. Reglementswijziging eredivisie. Dit is al toegelicht in eerder agendapunt 6a.c. Gino geeft aan dat we al 

op heel korte termijn de reglementswijzigingen bekendmaking moeten krijgen. De inschrijving voor 

komend seizoen is niet heel ver meer. Arno bevestigt dat de bekendmaking er snel aan zal komen. 

c. Wijziging sectiereglement. Het voorstel is opgesteld door Xavier en ingediend door het bestuur sectie 

pool. Xavier geeft hoog over nog een toelichting wat er gewijzigd is. Krijn roept de leden op om hun 

stem uit te brengen. Uitslag: geen stemmen tegen. Bij deze is het voorstel sectie reglement formeel 

aangenomen. Navin geeft aan dat er teamleden van hem geen uitnodiging hebben ontvangen. Xavier 

en Mervin lichten toe dat ieder lid met een e-mailadres in zijn MijnKnbb, krijgt een uitnodiging. 

[AKTIEPUNT2:] Als Navin aangeeft wie het betreft, dan zullen we ze de volgende keer alsnog 

toevoegen aan de lijst. Navin geeft aan dat het zorgelijk is dat er leden zijn die geen e-mailadres 

hebben ingevuld in hun MijnKnbb. [AKTIEPUNT3:] We moeten dit verder uitzoeken en waar mogelijk 

aanvullen. 

10 Bondsraadvergadering agenda. Ten tijde van de uitnodiging van deze ledenvergadering was de agenda van 

de bondsraadvergadering nog niet opgesteld. Die is nu wel beschikbaar. [AKTIEPUNT4:] We zullen de agenda 

alsnog delen met de leden tegelijk met het rondsturen van de notulen van deze voorjaarsvergadering. Krijn licht 

een punt van die agenda in het bijzonder uit: De sectie snooker heeft geen voorzitter. Er is een kandidaat 

gevonden uit de poolwereld. Hij moet nog benoemd worden.  

 

11 Rondvraag 

Navin vraagt over de ranking vs. rating. Arno licht toe: Bij een rating tellen alle gespeelde soorten wedstrijden 

mee. We gaan de ontwikkelingen hiervan in Cuescore volgen en bekijken of ze passen op ons systeem. Verder 

vraagt Navin of er een andere opzet komt van de ranking. Op een B-ranking is er groot verschil tussen het 

niveau van de deelnemers. Het aantal deelnemers is de afgelopen jaren afgenomen. Dit wordt door Arno 

bevestigt. Als je veel C-toernooien speelt, kan je toch hoog op de Nationale Ranking komen. Dat geeft geen 

realistische afspiegeling van de nationale top. Arno geeft aan dat dit verschijnsel met een rating niet meer zal 

voorkomen. 

Krijn vraagt of er nog iemand anders is met een punt voor de rondvraag. Er worden verder geen vragen 

gesteld. 

 

12 De vergadering wordt afgesloten om 12.30. Krijn bedankt alle aanwezigen voor hun belangstelling en 

aanwezigheid. Hij doet nog een oproep om vooral te aan te geven hoe we meer mensen bij deze 

ledenvergadering kunnen betrekken. Ook feedback op de inhoudelijke punten van de agenda zijn welkom. 

Navin vraagt of het misschien mogelijk is om een hybride vorm te van een ledenvergadering te houden. Arno 

geeft aan dat het logistiek best wat problemen geeft om zo een meeting te organiseren. Het zou wel een 

uitdaging worden om dat te realiseren. Arno nodigt Navin uit om het hier een keer over te hebben. Uiteindelijk is 

het natuurlijk hoe meer mensen op de ledenvergadering, hoe beter. We bekijken per keer wat het beste werkt. 

Krijn sluit af door iedereen succes te wensen met zijn pool activiteiten. De notulen zullen zo snel mogelijk 

volgen. En graag tot de volgende ledenvergadering. 


